## الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 03 April 2019

27 Rajab 1440

Ref: 10/10/ 0 54 /2019

To: CEO - Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you

Subject: Disclosure of Lawsuits and Court Judgments

Court Judgement

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with Article 4-1-1/14 'Disclosure of Lawsuits and Court Judgments' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following:

The First Instance Court ruled to exonerate the (Plaintiff: Gulf Investment House) from any indebtedness to the (First Defendant: KFH) in connection to the signed Credit Limit Agreements between them, which have been asserted in Execution File No. 172607830 (Execution Department - Palace of Justice), where KFH (The Bank) has subrogated all the rights resulting from the Credit Limit Agreements to a third party during the Court proceedings. Accordingly, there is no financial impact on KFH (The Bank).

Attached is Appendix (8) 'Disclosure of Lawsuits and Court Judgments' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA.

Best Regards, Mazin S Al Nahedh



التاريخ: 03 إبريل 2019 م الموافق: 27 رجب 1440 هـ

الإشارة: 10/10/ 0154 /2019

السيد/ الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية حكم قضائي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم 4-1-14/1 (الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

قد صدر حكم "محكمة أول درجة" ببراءة ذمة (المدّعي: شركة بيت الإستثمار الخليجي) من أية مديونية لصالح (المدّعي عليه الأول: بيت التمويل الكويتي) تتعلق بعقود الحدود الإنتمانية المبرمة بينهما والمودعة ملف التنفيذ رقم 172607830 (إدارة التنفيذ - قصر العدل)، حيث قام بيتك (البنك) أثناء تداول الدعوى أمام المحكمة بإحالة كافة حقوقه الناتجة عن عقود الحدود الإنتمانية موضوع النزاع إلى الغير، وكنتيجة لذلك فلا يوجد أثر مالي على البنك.

مرفق لكم نموذج رقم (8) "الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية"، هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

> وتفضلوا بقبول فائق الإحترام. مازن سعد الناهض







رقم المنجل التجاري ٢٦٠٦٦ | رأس المال المنفوع ٢٠١/٢٩١/٢٩١ د لك

3 April 2019 Kuwait Finance House (KFH) 3 إبريل 2019 بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (8)

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments ملحق رقم (8) نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

Court Judgement

حكم قضائي

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments			نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية		
Date	3 April 20	019	3 إبريل 2019		التاريخ
Listed Company	Kuwait Fi	inance House (KFH)	الشركة المدرجة بيت التمويل الكويتي (بيتك)		
Case No	Case No 12475,12476 / 2017		القضية 12475، 12476/ 2017		رقم القضية
Case Subject			موضوع القضية		
Assign expert to calculate the Plaintiff's indebtedness.			ندب خبير لتصفية حساب مديونية الشركة المدعية.		
Judgment Date		Court Issued the Judgment	المحكمة التي أصدرت الحكم	تاريخ الحكم	
26 March 2019		Court of First Instance	المحكمة الابتدائية	26 مارس 2019	
Case Parties			أطراف الدعوى		
Plaintiff:		Defendant:	المُذَعي عليه:	المدّعي:	
Gulf Investment House		KFH	بيت التمويل الكوبتي	بيت الاستثمار الخليجي	
Judgment is in favour of			الحكم لصالح		
Gulf Investment House			بيت الاستثمار الخليجي		
The Concluding Judgement of The Court of First Instance			منطوق حكم أول درجة		
The court ruled to exonerate the Plaintiff Company from any debt in favor of the First Defendant in connection to credit limit agreements signed between them, that asserted in the Execution File No. 172607830 (Execution Department - Palace of Justice), with an obligation against the first defendant of the fees and KD 10 for lawyer fees.			حكمت المحكمة ببراءة ذمة الشركة المدعية من أية مديونية لصالح المدعى عليه الأول تتعلق بعقود الحدود الائتمانية المبرمة بينهما والمودعة ملف التنفيذ رقم 172607830 (إدارة التنفيذ - قصر العدل) مع إلزام المدعى عليه الأول بالمصروفات وعشرة دنانير مقابل أتعاب المحاماة.		
The Concluding Judgement of The Court of Appeal			منطوق حكم الاستئناف		
The Concluding Judgement of The Court of Cassation			منطوق حكم التمييز		
The Potential Effect of The Judgement on The Company			الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم		
<ul> <li>There is no financial impact on KFH (The Bank) as the Bank has subrogated all the rights resulting from the credit limit agreements to a third party during the Court proceedings. This was proven by the claim expert in his report which the court considered in its ruling.</li> <li>KFH will assess the reasons of the ruling (once the ruling is received) to asses appealing it based on the reasons.</li> </ul>			<ul> <li>لا يوجد أثر مالي على بيت التمويل الكويتي (البنك) حيث قام البنك أثناء تداول الدعوى أمام المحكمة بإحالة كافة حقوقه الناتجة عن عقود الحدود الائتمانية موضوع النزاع إلى الغير، وهو ما أثبته خبير الدعوى في تقريره الذي يرجح أن يكون هو سند قضاء الحكم.</li> <li>هذا وسوف يقوم بيتك بدراسة أسباب الحكم - عند وروده - للنظر في الطعن عليه من عدمه في ضوء ما أورده في أسبابه.</li> </ul>		



